
Anteckningar från föräldragruppens möte den 23 maj 2017 

Deltagare: Tommy, Carina, Marie, Eva, Barbro, Tina, Leif och Anne  

Gruppens uppgift 

Vi pratar vidare om möjligheterna att bygga upp olika stödformer till föräldrar vars barn placerats. 

Tommy har kontakter med Stockholm som arbetar med frågeställnigen inom ramen för projektet 

Stella. De har framgångsrikt arbetat en tid med att försöka finna fungerande former. Vad vi förstår 

består arbetsgruppen av uteslutande personal anställda inom socialförvaltingen. Marie berättar om 

ett motsvarande arbete i Köpenhamn som även det låter mycket spännande. Vi bestämmer oss att 

som ett led i gruppens fortsatta arbete undersöka närmare hur arbetet fungerar i dessa båda städer. 

Marie och Tommy åtar sig att fördjupa dessa kontakter. Sedan tidigare har ett liknande arbete i Oslo 

verkat intressant och vår kollega Bertil Almstrand har åtagit sig att kontakta lämpliga personer där för 

att diskutera ett eventuellt studiebesök. 

Eftersom vi har tydliga ambitioner att fördjupa arbetet under hösten så är ambitionen till nästa möte 

att göra någon form av grov skiss över hur arbetet kan bedrivas resten av året. Varför inte 

inplanerade studiebesök i en, två eller tre huvudstäder. Lite mer om vem som gör vad etc. 

Anne har misskött sitt uppdrag att kontakta Malin Widerlöv från Lund som grundade föreningen 

Maskrosföräldrar. Ett nytt försök görs att bjuda in Malin till en dialog där vi får ta del av hennes 

erfarenheter från arbetet. 

Vi är överens om att gruppen behöver förstärkas. Representant från Vuxen är klar men personen 

ifråga, Cecilia Cederström, hade inte möjlighet att delta just idag. Ett förslag kommer att det vore bra 

om även någon familjehemsförälder deltar i gruppens arbete och Tommy och Eva tar kontakt med 

lämpliga. Vi hoppas att det även ansluter medarbetare från utredningssidan.  

Tid för nästa möte är den 14 juni kl 8.30 – 10.30 

 

Anne/Leif 

 

 


